
Toekomst van de Stadsauto, notitie voor de ALV 

In de ledenvergadering van november 2022 beloofden we om in deze voorjaarsvergadering terug te 

komen op de toekomst van de Stadsauto.  Toen we in november erover spraken, leverde de Stadsauto 

verlies op. We spraken toen af dat we zouden proberen om het aantal ritten te verhogen, en om meer 

chauffeurs te werven.  Dat laatste om het mogelijk te maken dat de Stadsauto ook op vrijdag zou kunnen 

rijden.  

 

Hoe is de situatie nu? 

De Stadsauto rijdt van maandag tot en met donderdag, van 9.00 – 17.00 uur. De vrijdag is er nog niet 

bijgekomen, daarvoor zijn er toch nog te weinig chauffeurs. Je kunt een ritje boeken door een dag van te 

voren (of eerder) te bellen naar een reserveringsnummer 035-2400270. De reserveringen worden geboekt 

door vrijwilligers, die ook de uitstapjes van de Senverbus administreren. Ze doen dat vanuit het kantoortje 

van de Senverbus en Stadsauto, dat gevestigd is in de bibliotheek. 

Aantal ritten 

Het gemiddelde aantal ritten per dag wisselde de afgelopen tijd van 4,5 tot 5,9  per 

dag. We streven naar minimaal 8 ritten per dag.  

Er komen wekelijks enkele nieuwe ‘gebruikers’ bij, mensen die voor het eerst van 

de Stadsauto gebruik maken. Momenteel gaat het om zo’n 50 vaste gebruikers. 

Financiële situatie 

De kosten van de Stadsauto bedragen ongeveer € 400 per maand.  Daarvan is ca. 

€ 90 variabel, dat betreft de kosten van benzine. De rest zijn vaste kosten zoals 

verzekeringen, onderhoud, belastingen. Per maand komen we er ca. € 165 op 

tekort, en jaarlijks gaat het om ca. € 2.000 

Voorstel aan de ALV 
Het bestuur stelt voor om de service van de Stadsauto voort te zetten, ondanks dat we erop toeleggen. 

Het is een belangrijke service voor mensen die niet over vervoer beschikken, al dan niet tijdelijk. Dat 

veel mensen aarzelen, betekent dat we meer moeten doen aan bekendmaking van de service. Als we de 

Stadsauto weg doen, krijgen we de service niet meer terug.  De verwachting dat we quitte gaan draaien 

met de Stadsauto hebben we bijgesteld, we denken dat dit op heel korte termijn niet gaat gebeuren. 

Wel wil het bestuur er alles aan doen om het aantal passagiers uit te breiden en om ook op vrijdag te 

gaan rijden. De vaste kosten worden dan uitgesmeerd over meer ritten en het tekort wordt kleiner. 

Financieel kunnen we het ons als vereniging permitteren om toe te leggen op deze service. 

Publiciteit 

Er is uit de chauffeurs een werkgroep gevormd  die meer bekendheid aan de Senver-Stadsauto gaat geven 

via onder andere de wijkbladen.  Er zijn vast veel meer senioren in Hilversum die vervoer nodig hebben, en 

voor wie de Stadsauto een goed aanbod is. Het doel  van het bestuur is nu om het aantal gebruikers en het 

gemiddeld aantal ritten per dag te brengen op minimaal 8 ritten.  

Chauffeurs 

Er zijn nu tien chauffeurs, die er plezier in hebben om Senver-leden te vervoeren. Tien lijkt aardig wat, 

maar niet iedereen is elke week beschikbaar. Bovendien zijn er nu ook drie bestuursleden actief als 

chauffeur, en niet alle drie willen ze dat blijven doen. Het blijft dus belangrijk om extra chauffeurs te 

werven. Dan kunnen we ook op vrijdag gaan rijden – dat is tot op heden niet mogelijk.  We willen 

proberen om midden in de zomer een artikel in de Gooi-en Eembode te krijgen. Buiten de zomervakantie 

krijg je zo’n artikel niet in de krant.  

Bestuur Senver, April 2023 

Gemiddeld aantal 
ritten per dag 

november 4,5 

december 5,1 

januari 4,6 

februari 4,6 

maart 5,9 


